
Interpellációs válasz Békés Város Önkormányzata Képviselő-testületének
2021. december 16-i ülésére

Sorszám. Tárgy:

Balog Zoltán

N37/23 .
interpellációs válasz

Döntéshozatal módja.
.

Egyszerű többség

Tárgyalás módja: Előkészítette:

Nyílt ülés Gál András osztályvezető, Műszaki
Osztály

Tisztelt Képviselő Úr!

Interpellációs kérdések:

1 . Örül annak, hogy Dánfokon a Kökény utca aszfaltozásra került. Dánfokon található
a Révhajó utca, amelyik korábban aszfaitburkolattal volt ellátva, de szinte teljes egészében
megsemmisült. Az egyik lakos sittel próbálja feltölteni a lyukakat. Kérte, hogy ennek az
utcának az útburkolat javítását oldja meg az önkormányzat. Ez egy kivezető utca, és a Bodoki
Károly utcáról is ott közlekednek, nagy forgalmú utcáról van szó.

2. Volt szó arról, hogy azokon a helyeken, ahol nem megoldott a közvilágítás, ott
napelemes lámpák kerüljenek felszerelése. A Révhajó utca is meglettjelölve. Kérdése: itt mikor
lesznek a napelemes lámpák kihelyezve, hiszen ezen az utcán nagyon sötét van.

Válaszok:

1 . A Békési Városfejlesztési és Szolgáltató Nonprofit Korlátolt Felelősségű
Társaságnak kiírtuk a munkát.

2. A rendelést megtettük a Békési Városfejlesztési és Szolgáltató Nonprofit Korlátolt
Felelősségű Társaság felé, kapacitásuk tggvényében tudják a munkát elvégezni.

Kérem válaszaim elfogadását.

Békés, 2021. november 19.

Kálmán Tibor
polgármester



Interpellációs válasz Békés Város Önkormányzata Képviselő-testületének
2021. december 16-i ülésére

Sorszám: Tárgy.

Csibor Géza

:N3T/23 .
interpellációs válasz

Döntéshozatal módja:

Egyszerű többség

Tárgyalás módja. Előkészítette:

Nyílt ülés Gál András osztályvezető, Műszaki
Osztály

Tisztelt Képviselő Úr!

Interpellációs kérdések:

1 . A Mónus Illés utcán új burkolatot csináltak, amit a lakók nevében is megköszönt,
azonban a burkolat körüli rész, a padka nem teljesen lett megcsinálva. A lakók kérdezik, hogy
ez mikor lesz megcsinálva?

2. A Május 1 . park és a régi iskola épülete egy nagyon szép része a városnak, de valamit
csinálni kellene azzal a területtel, hiszen az ott lakók biztosan nagyon szívesen használnák, ha
meg lenne újítva és valamilyen módon hasznosítva lee, vagy esetleg eltakarítanák az épületet.

Válaszok:

1 . A kivitelező az aszfaltozás után időközben elkészítette a padkát is.
2. A TOP Plusz pályázat keretén belül a Május 1 . park is bizonyos átalakítást fog kapni, a

volt iskolaépület jelenleg állami tulajdonban van, annak állapotjavítására ígéretet nem tudunk
tenni.

Kérem válaszaim elfogadását.

Békés, 2021. december 9.

Kálmán Tibor
polgármester



Interpellációs válasz Békés Város Önkormányzata Képviselő-testületének
2021. december 16-i ülésére

Sorszám: Tárgy.

Földesi Mihály

N)‚T/3 .
interpellációs válasz

Döntéshozatal módja:

Egyszerű többség

Tárgyalás módja: Előkészítette:

Nyílt ülés Gál András osztályvezető, Műszaki
Osztály

Tisztelt Képviselő Úr!

Interpellációs kérdések:

1 . A Hunyadi utca, Lánc utca és a Kinizsi utca közötti részről jelezték felé, hogy
nyomvályús és a nagy mezőgazdasági gépforgalom miatt igen veszélyessé vált az útszakasz.
Kérte, hogyjavítsák ki.

2. Az Igló utca és Tavasz utca között lévő körgáti árok f5lötti átjárónál a járdalapok
szét vannak esve. Kérte, hogy ezt is javítsák ki, mert veszélyes az átkelés.

Válaszok:

1 . A jelzett útszakaszon nem tapasztalható nyomvályú, a padka feltöltését kértük a Békési
Városfejlesztési és Szolgáltató Nonprofit Korlátolt Felelősségű Társaságtól.

2. A Békési Városfejlesztési és Szolgáltató Nonprofit Korlátolt Felelősségű Társaságnak
kiírtuk a munka elvégzését.

Kérem válaszaim elfogadását.

Békés 2021. december 9.

Kálmán Tibor
polgármester



Interpellációs válasz Békés Város Önkormányzata Képviselő-testületének
2021. december 16-i ülésére

Sorszám: Tárgy:

Molnár Gábor

:N3T/23 .
interpellációs válasz

Döntéshozatal módja.

Egyszerű többség

Tárgyalás módja: Előkészítette.’

Nyílt ülés Gál András osztályvezető, Műszaki
Osztály

Tisztelt Képviselő Úr!

Interpellációs kérdés:

A BKSZ Kft. ügyvezetőjével már többször beszéltek a Pesti utcán lévő lakásotthon előtti
területről. Csinálták a járdát ezen a területen, de a bejárót nem állították helyre, ami miatt már
a második kipufogót kellett hegesztenie, mert a bejárónál van egy lefolyó csatorna, ami 20 cm-
re kilóg a területből. Kérte, hogy ezt a bejárórészt állítsák helyre, hiszen már 2 éve ígérik ennek
a rendbe tételét. A területen kb. 1 5 cm-t kellene feltölteni srégen, lefelé a kapuig.

Válasz:

1 . A Békési Városfejlesztési és Szolgáltató Nonprofit Korlátolt Felelősségű Társaságnak
kiírtuk a munkát.

Kérem válaszom elfogadását.

Békés, 2021. december 9.

Kálmán Tibor
polgármester



Interpellációs válasz Békés Város Önkormányzata Képviselő-testületének
2021. december 16-i ülésére

Sorszám: Tárgy:

Mucsi András

N3/23 .
interpellációs válasz

Döntéshozatal módja:

Egyszerű többség

Tárgyalás módja: Előkészítette:

Nyílt ülés Gál András osztályvezető, Műszaki
Osztály

Tisztelt Képviselő Úr!

Interpellációs kérdések:

1 . A Nyíri utca végén, a bolt felől van egy kihajtó a Kopasz utcánál. Tavaly ilyenkor is
kérte, és azóta már többször is kérte, azonban most megismétli, és újra kéri, hogy a Nyíri utca
legvégén, a legutolsó ház mellett lévő nagy kátyút szüntessék meg, hiszen, aki a Kopasz utca
felől megy arra ezt a kátyút se jobbra, se balra nem tudja kikerülni, ami igen balesetveszélyes.

2. A Kossuth u. 2. szám alatt lakók keresték meg azzal, hogy miután lehullott a lombozat,
a fák megnyesését, gallyazását oldják meg, mert viharos időszakban a fák súrolják a vakolatot
és rongálja a falat.

Válaszok:

1 . A Békési Városfejlesztési és Szolgáltató Nonprofit Korlátolt Felelősségű Társaságnak
a Városüzemeltetési támogatási szerződésben rögzített feladata a jelzett kátyúzás elhárítása.
Felhívtuk figyelmüket szerződéses kötelezettségük betartására.

2. A Békési Városfejlesztési és Szolgáltató Nonprofit Korlátolt Felelősségű Társaságnak
a Városüzemeltetési támogatási szerződésben rögzített feladata a jelzett fanyakazási munkák
elvégzése. Felhívtuk figyelmüket szerződéses kötelezettségük betartására.

Kérem válaszaim elfogadását.

Békés, 2021. december 9.

Kálmán Tibor
polgármester



Interpellációs válasz Békés Város Önkormányzata Képviselő-testületének
2021. december 16-i ülésére

Sorszám. Tárgy:

Rácz Attila

:N:YT/23 interpellációs válasz

Döntéshozatal módja:

Egyszerű többség

Tárgyalás módja. Előkészítette:

Nyílt ülés Gál András osztályvezető, Műszaki
Osztály

Tisztelt Képviselő Úr!

Interpellációs kérdés:

A Kopasz utcai lakosok jelezték felé, hogy nem tudják, miért épült fekvőrendőr az utca
közepén. Ezen a területen kőtörrnelékből egy fekvőrendőr kerül kialakításra. Kérdése: ezt ki
kérte? A Kopasz utcai lakók magyarázatot kérnek erre.

Válasz:

Az illegális fekvőrendőrt már nem először építette meg az egyik lakos, a Városfejlesztési NKft
től kértük elbontását és a közterület-felügyelet figyelmeztette is.

Kérem válaszom elfogadását.

Békés, 2021. november 19.

Kálmán Tibor
polgármester


